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1. Juhatuse esimehe valimine 

Juhatus valis ühehäälselt enda seast esimeheks Ivar Pärna. 

 

2. Juhatuse töö korraldamine ja “ametiülesannete” jagamine 

Juhatuse liikmete vahel jagati ära tööülesanded ja vastutusalad järgmiselt: 

Ivar Pärn – EJSL esindamine, igapäeva töö korraldamine, suhtlemine organisatsiooniga FITASC, 

registrite administreeerimine. 

Endrik Raun – suhtlemine ja koostöö EJS-iga. 

Pauli Saag – seaduste ja ametlike dokumentide läbitöötamine ja analüüsimine. 

Janika Loos – info ja uudiste edastamine kodulehel ja Facebookis, suhtlemine meediaga, artiklite 

avaldamine ajakirjas “Eesti Jahimees”.  

Tarmo Meus ja Ervin Juht – haavli- ja kuulilaskmise võistluste korraldamine, võistluskalendri 

koostamine, sh tiirudega suhtlemine ja naaberriikidega võistluskalendri kooskõlastamine. 

Meelis Kruusmann – EJSL esindamine EOK üritustel (infopäevad, koolitused). Lisaks töö 

projektidega ja juriidiliste küsimustega. Samuti koostöö Pärnu tiiruga  

 

3. Kodulehe edasiarendamine 

Arutati reitingusüsteemi automaatse uuendamise mõtet ning kodulehe ja Facebooki lehe 

sidumist. Uuritakse lahendusi. 



 

4. Koostööpartnerlus ja -projektid 

Toimus arutelu koostööpartnerluse osas. Kuidas leida koostööpartnereid? Mida saaksime omalt 

poolt vastu pakkuda? Kuidas läbi projektide rahastust saada ning kes sellega võiks tegeleda? 

Ivar Pärn: Projektidest saadava rahastuse läbi on võimalik toetada tiirusid, soetada 

laskemasinaid, korraldada kohtunike koolitusi, korraldada seminare jne.  

Tarmo Meus pakkus välja, et projektide kirjutamiseks on vaja eraldi inimest. Ivar Pärn hoiab 

juhatuse liikmeid projektivõimalustega kursis.  

 

5. Jooksvad küsimused 

- Tarmo Meus: Laskevõistlustele tuleks tekitada eraldi jahimeeste liiga. Leedus ja Lätis toimib 

hästi. 

Ivar Pärn: Suhtleme ja teeme koostööd naaberriikidega. Uurime põhimõtteid, kuidas neil asi on 

käima läinud.  

Otsus: koostada laskevõistluste jahimeeste formaat ning eesmärk oleks see järgmiseks 

võistlushooajaks tööle saada. 

 

- Meelis Kruusmann: Kaitseliidu ja kaitseväega peaksime rohkem koostööd tegema. Kuidas 

saada ka nende liikmeid rohkem laskespordi juurde? Peame leidma nende hulgast partnereid. 

Toimus arutelu. 

 

- Sportingu EMV korraldamine 

Ivar Pärn andis ülevaate võistluse korraldamise plaanidest. Lepiti kokku, et Janika Loos teeb 

juhatuse liikmetele ülevaate seni tehtust ning hakkab pidama eelarve tabelit.  

 

Koosoleku lõpp: 18.15 

 

Koosoleku juhataja: Ivar Pärn /allkirjastatud digitaalselt/ 

Protokollija: Janika Loos /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

 

 

 

 

 


